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متن پرسش

سلام علیکم: دعاگوی حضرت عالی و اطرافیان مجاهدتون هستم. اجرکم علی االله. استاد عزیز نظرتون

در مورد آقای حسین الاهی قمشه ای چیه؟ با توجه به یکی دو سخن حاشیه داری که در مورد

موسیقی و زیارت اهل قبور و ائمه از ایشون موجود هست آیا باید دست به عصا به مطالب ایشون

نگاه کرد؟ یعنی میشه گفت که این دو سخن ایشون تجلی ضعف بنیان معرفتی هست پس باید

محتاط بود و گارد محکمتری گرفت؟ یا می شود نادیده انگاشت؟ ایشون سخنوری توانا هستند و

شروحی بر مولانا، حافظ، گلشن راز و ... دارند، با توجه به علاقه شخصی در سیاق بیان ایشون و ورود

و خروجشون به مباحث پیگیر سخنانشون هستم اما به علتِین مذکورتین کمی انگیزم کم شده و در این

حالت نظر صائب شما راهگشا خواهد بود اگه خدا بخواد. سعیکم مشکور

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: سالهای قبل که می خواستم مبانی فکری ایشان را دنبال کنم، در

صحبتهای ایشان روح عبودیت را که مهم بود، برای مخاطبشان متذکر میشدند و از این جهت

خوب بود. ولی اخیراً این صحبتهایی که میفرماد را نشنیدم. موفق باشید


